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Starosta powiatu gołdapskiego 

za pośrednictwem 

Alicji Iwaniuk 

Przewodniczącej Rady powiatu w Gołdapi 

Dz iałając na podstawie § 23 Statutu powiatu gołdapskiego zgłaszam zapytania w 
następujących sprawach: 

1) Do dnia dzisiejszego nie otrzymałem odpowiedzi na zapytanie zgłoszone podczas 
sesji Rady powiatu w dniu 21 grudnia 2022 r. dotyczące przekazania kopii 
dokumentacji związanej z rea lizacją uchwały Rady Powiatu ws rozpatrzen ia skargi 
dotyczącą podwyżek wynag rodzeń kierowników placówek oświatowych . Podczas 
sesji w dniu 21 grudnia 2022 r. oznajmiła Pani, że „informacja poszła do związków 
zawodowych". 
https://esesja. tv/tra nsm isja/32665/lxi i-sesja-rady-powiatu-w-goldapi-v-kadencj i-w
d niu-21122022-godz-1300. htm (wypowiedź od 27'10") 

W punkcie dotyczącym wniosków i zapytań zwróciłem s ię o przekazanie pełnej 
korespondencji w tej sprawie a w szczególności informacji przekazanej związkom 
zawodowym. Do dnia dzisiejszego nie otrzymałem ani odpowiedzi na swoje 
zapytanie. Proszę zatem o przekazanie kopii korespondencji w tej sprawie oraz 
wykaz podjętych czynności w celu realizacji uchwały . 

2) Do dnia dzisiejszego nie otrzymałem odpowiedzi na moje zapytanie złożone podczas 
sesji w dniu 21.12.2022 r. o treści : 

„Czy kiedykolwiek w okresie pełnienia funkcji starosty na polecenie Marzanny 
Wardziejewskiej lub za jej wiedzą lub zgodą były przekazywane osobom trzecim 
informacje objęte ochroną danych osobowych lub inne informacje niedostępne dla 
osób trzecich, .których przekazanie nie wynikało z czynności administracyjnych 
wyn ikających '2. prawa. Jeże li tak to na jakiej podstawie, komu i kiedy były 

przekazywane takie informacje?" 

Jako odpowied~i nie można traktować informacji „nie dotyczy" jaką zawarła Pani w 
przekazanym "!li 4.01.2023 r. piśmie. Proszę o szczegółową i wyczerpującą 

informację a jej brak może zostać odczytany jako próbę uchylenia s ię od 
odpowiedzialno~ci. 



3) Nadal nie otrzymałem pełnej odpowiedzi na pytanie dotyczące pełnych kosztów 
wyjazdów służbowych . Od 10 października 2022 r. oczekuję na udzielenie pełnej 
odpowiedzi na moje zapytan ie dotyczące pełnych kosztów delegacji i wyjazdów 
służbowych starosty i wicestarosty wbrew odpowiedzi z dnia 4.01 .2023 r. 

Proszę zatem o podanie do każdej z pozycji wyjazdu służbowego z pisma z dnia 
9.11.2022 r. następujących danych: 
a) imię i nazwisko kierowcy 
b) kosztów paliwa, amortyzacji pozostałych kosztów eksploatacji samochodu 

służbowego, 

c) wynagrodzenie kierowcy, 
d) wynagrodzenie innych osób zaangażowanych w podróż służbową. 


